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Projecten sociale huisvesting ( Broechemlei-Marreweg-Veldstraat   … en andere) 

Méér dan een jaar geleden waren er “geruchten” dat er tussen de Broechemlei en de Marreweg 
sociale huisvesting zou komen.  Ik ben dan ook op mijn fiets gesprongen en gaan rond horen in de 
buurt.  Ik heb ook een mail gestuurd aan de gemeentelijke diensten “omgeving” met de vraag of er 
een project  aanvraag was .  Waarop ik negatieve bevestiging kreeg. 

Momenteel echter is er gestart met de voorbereidingen.  De gronden daar zijn verkocht aan de Lierse 
Huisvestingsmaatschappij (LHM).  Dus denk ik wel dat hieromtrent wel degelijk gesprekken waren  
een jaar geleden of vroeger. 

Onze vragen: 

x Hoelang lopen deze gesprekken omtrent dit project (Broechemlei – Marreweg) 
x Wanneer is het project Broechemlei op de agenda geplaatst van de Gecoro? 
x Waarom moeten leden van de Gecoro vragen om bepaalde projecten (waaronder project 

WUG Weidestraat in Emblem) op de agenda te plaatsen 
x Hoeveel geld is er betaald voor dit mooie stukje natuur dan nu wordt volgebouwd. 
x Waarom is er geen participatie met de buren geweest 
x Hoeveel bomen zijn er reeds gekapt voor dit project en hoeveel zullen er nog gekapt worden 

(nota: hopelijk kan de mooie dreef tussen Broechemlei en Marreweg gespaard blijven) 
x Indien er nog projecten “in bespreking” zijn omtrent sociale huisvesting zal dit tijdig 

gecommuniceerd worden aan de burger en aan de gemeenteraad? 
x Zal het bestuur zijn verkiezingspunt “Ruimtelijke Ordening” kunnen verdedigen.  Ons mooie 

dorp Broechem, Oelegem, Emblem, Ranst veranderd stilaan in een over bebouwd dorpje met 
stadsgevoel en stadmentaliteit.  Iets waarvoor een echter Ranstenaar vreest in de toekomst. 
Het opofferen van de verdichting van de woonkernen vergt méér publiek toegankelijk groen, 
lezen wij bij 1 van de programmapunten.  Zijn hiervoor reeds lopende projecten? 
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